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Abstract (en)
[origin: US4860595A] A bar makes it possible to apply either torsional stress or bending stress. In the case of torsional stress, an element is coupled
to a stress-transmission bar which is rigidly connected to an artificial foot inserted in a ski boot. A strain gauge co-operates with a counterpart gauge
for measuring the stresses applied and in particular the thresholds of release of the ski binding, which are compared with norm values processed in
a circuit on the basis of data relative to the skier, entered beforehand.

Abstract (fr)
La barre (12) permet d'appliquer, soit un effort de torsion, soit un effort de flexion. Dans le cas d'un effort de torsion, l'élément (13) est accouplé
au barreau de transmission d'efforts (10), qui est rigidement relié au pied (4) introduit dans la chaussure (3). La jauge (15) coopère avec la jauge
antagoniste pour mesurer les efforts appliqués, et en particulier les seuils de déclenchement qui sont comparés à des valeurs de norme élaborées
dans le circuit sur la base des données relatives au skieur que l'on introduit au préalable.
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